
 
 

 
特殊用途旋转装置 HSR / F – 水平 
Special-purpose rotary unit HSR / F - horizontal 
 
该水平旋转装置可进行一个倒转水平运动并且可实现金刚石或者立方氮化硼磨轮以及带锯的更均匀电镀。该

旋转装置通常被安装在一个升降台上，但是其紧固螺栓的灵活钻孔使得它也能够被直接安装在电镀槽中。 
倒转速度通过一个内置在相应的电镀调控器中的电动机调控器进行调节。金刚石电镀盒或者其他部件能够通

过卡口式插座被固定在接收盘上。 
我们能够提供不同尺寸的旋转装置并且能根据需求使其匹配您的槽大小。 
The horizontal rotary unit carries out a reversing, horizontal motion and allows a more uniform electro-
plating of diamond or CBN grinding wheels and band saws. The rotary unit is typically mounted onto a 
lifting/lowering table, its flexible drilling pattern for the fixing lugs however allows it to be mounted directly 
into the plating tank.  
The reversing speed is adjusted by the motor control unit which is integrated into the corresponding 
electro-plating control regulates. Diamond plating cassettes or other devices can be clamped to the holding 
platter by means of the bayonet catch. 
The rotary units are available in different sizes and can be customized to your specific tank dimensions. 
 

 
 
 
 
 

1. 带有固定装置钻孔的底盘 
Base plate with perforations for mounting lugs 

2. 带有卡口式插座的旋转式固定盘 
Rotating holding platter with bayonet catch 

3.   马达/箱 Motor / case 
4. 调控器的接口 Connector for control 
5. 同步齿形带的张力调节器 
 Tension adjuster for timing belt 

安装在升降台上的水平旋转装置
Horizontal rotation unit mounted 
onto lifting/lowering table 
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